
 
 

Nota voor Burgemeester en Wethouders 
Team: Projecten, Realisatie en Ontwikkeling 
Onderwerp: 
Einde 1,5 meter afstand / weghalen laatste fysieke maatregelen binnenstad 
 
Notagegevens   
Bestuursorgaan : B-en-W 1-03-2022 
Notanummer : 2022-197 
Datum : 1-03-2022 
Programma : 03-Leefomgeving 
Portefeuillehouder : Wethouder Rorink, 
   
Bijlage(n) :  

 

 

Parafering 
<li>24-02-2022:  Programmamanager</li><li>23-02-2022:  Wethouder</li> 
 

Agendering 
* 24-02-2022: Gemeentesecretaris/algemeen directeur 
 
 
 

Definitieve akkoord 
3-03-2022 
 
B & W d.d.:  1-03-2022 
 

Besluit 
1. in te stemmen met het verwijderen van de fysieke uitingen en tekenen van de 
coronamaatregelen in de Deventer binnenstad zoals genoemd in deze nota en de 
raad met een raadsmededeling te informeren.  
 
 
 
 

Inleiding 
Per vrijdag 25 februari 2022 hoeft men in Nederland geen anderhalve meter 
afstand meer te houden in de openbare ruimte. In de Deventer binnenstad staat 
nog een aantal fysieke maatregelen om mensen te helpen afstand te houden en/of 
ze hieraan te herinneren. Uw college wordt voorgesteld te besluiten deze 
maatregelen ongedaan te maken en de raad te informeren.Zzie bij Aanpak en 
uitvoering welke maatregelen het betreft.  
 
 
 

Beoogd maatschappelijk resultaat 
Het weghalen van de fysieke tekenen en uitingen in de openbare ruimte van de 
Deventer binnenstad van de coronamaatregelen die per 25-2-2022 niet meer gelden. 
 
 
 

Kader 
Besluit van het kabinet tot versoepelingen. 
 
  
 
 



 
 

Betrokken partijen en participatie 
Stichting Deventer Binnenstads Management  
 
 
 

Argumenten voor en tegen 
Nederland en Deventer zijn toe aan deze versoepelingen en het mag van het 
kabinet. 
 
 
 

Financiële consequenties en dekking 
n.v.t.  
 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
Vooruitlopend op dit besluit worden - zoals in veel gemeenten in Nederland ook 
het geval zal zijn -  vrijdag 25 februari  al de zichtbare tekenen en uitingen 
van de coronabeperkingen in de binnenstad al weggehaald en deze zullen zeker 
niet onopgemerkt  worden.  de raad wordt met een raadsmededeling geïnformeerd.  
 
 

 

Aanpak en uitvoering 
Fysieke maatregelen 
 
Hieronder een overzicht van de nog bestaande maatregelen en een voorstel wat 
hiermee te doen. Een aantal maatregelen verwijst direct naar ‘de 1,5 meter’, een 
aantal faciliteren vooral het houden van afstand. 
 
* Gedragsborden 1,5 meter ‘Met afstand genieten’: 
 
Borden worden verwijderd uit de binnenstad (en voorlopig opgeslagen). 
 
* Gedragsborden herinnering 1,5 meter afstand in drukke gebieden/smalle stegen: 
 
Borden worden verwijderd uit de binnenstad (en voorlopig opgeslagen). 
 
* Voetgangersrotonde kop van de Brink: 
 
Op de kop van de Brink staat de voetgangersrotonde. Er wordt momenteel gekeken 
of de bloembakken van de rotonde terug kunnen komen, deze werden gezien als 
leuke ‘opfleuring’ van dit gebied. 
 
Komend weekend (26 februari) wordt gekeken of dit past samen met de draaimolen 
die hier momenteel ook weer mag staan. Wanneer dit past dan kunnen de 
bloembakken op korte termijn worden teruggezegd, de cirkel van de rotonde blijft 
staan. De corona lijnen/pijlen op de rotonde worden verwijderd. Wanneer het niet 
past, dan worden de plantenbakken niet opnieuw geplaatst en worden allen lijnen 
van de rotonde verwijderd. 
 
Zodra de uitbreiding van de terrassen afloopt en teruggaan naar een definitieve 
situatie zal de kop van de Brink weer in gebruik worden genomen door de markt. 
Dan moeten de bakken dus verdwijnen. 
 
* Belijning winkelgebied: 
 



 
Er ligt een doorgetrokken streep in het winkelgebied van de binnenstad. Voorstel 
is om deze lijn nu te laten liggen en te laten wegslijten. Het laten weghalen 
van deze lijn is kostbaar en geeft aanslag op de stenen en de omliggende 
puien/ramen. Binnenstad manager Peter Brouwer geeft aan dat de lijn als positief 
wordt ervaren. De lijn zorgt voor duidelijke afbakening van het winkelgebied en 
hiermee voor meer doorstroming. 
 
Wanneer de lijnen bijna weg zijn, kunnen we alsnog overwegen de resten te laten 
verwijderen. 
 
* Markt 
 
Er zijn geen fysieke maatregelen meer bij de markt. 
 
* Terrassen 
 
Naast de bovengenoemde maatregelen heeft de horeca vanwege de 1,5 meter afstand 
toestemming gekregen voor uitbreiding van de terrassen, ook hier zijn op sommige 
plekken fysieke maatregelen voor getroffen en staan er nog een aantal hekken. Er 
loopt momenteel apart een traject met de ondernemers en de markt waar dit in 
wordt meegenomen. Dit is dus geen onderdeel van dit voorstel.  
 
 



 

 

RAADSMEDEDELING 

Onderwerp Einde 1,5 meter afstand / weghalen laatste fysieke maatregelen binnenstad 

Mededelingnummer 2022-197 Portefeuillehouder Wethouder Rorink, 

Team DEV-PRO Datum B en W besluit 1-03-2022 

  
  
  
Inleiding: waarom deze mededeling 
Per vrijdag 25 februari 2022 hoeft men in Nederland geen anderhalve meter 
afstand meer te houden in de openbare ruimte. In de Deventer binnenstad staat 
nog een aantal fysieke maatregelen om mensen te helpen afstand te houden en/of 
ze hieraan te herinneren. Deze maatregelen willen we zoveel mogelijk uit de 
binnenstad weghalen.  Met deze raadsmededeling informeert ons college uw raad 
over het verwijderen van de zichtbare coronamaatregelen in de binnenstad.  
 
 
 
Kader 
besluit van het kabinet tot versoepelingen per 25-2-2022.  
 
  
 
 
 
Kern van de boodschap 
Per 2-25-2022 zijn in de Deventer binnenstad in de openbare ruimte de zichtbare 
uitingen en tekenen van de coronamaatregelen verwijderd.  
 
  
 
Nadere toelichting 
Fysieke maatregelen 
 
Hieronder een overzicht van de nog bestaande maatregelen en een voorstel wat 
hiermee te doen. Een aantal maatregelen verwijst direct naar ‘de 1,5 meter’, een 
aantal faciliteren vooral het houden van afstand. 
 
* Gedragsborden 1,5 meter ‘Met afstand genieten’: 
 
Borden worden verwijderd uit de binnenstad (en voorlopig opgeslagen). 
 
* Gedragsborden herinnering 1,5 meter afstand in drukke gebieden/smalle stegen: 
 
Borden worden verwijderd uit de binnenstad (en voorlopig opgeslagen). 
 
* Voetgangersrotonde kop van de Brink: 
 
Op de kop van de Brink staat de voetgangersrotonde. Er wordt momenteel gekeken 
of de bloembakken van de rotonde terug kunnen komen, deze werden gezien als 
leuke ‘opfleuring’ van dit gebied. 
 
Komend weekend (26 februari) wordt gekeken of dit past samen met de draaimolen 
die hier momenteel ook weer mag staan. Wanneer dit past dan kunnen de 
bloembakken op korte termijn worden teruggezegd, de cirkel van de rotonde blijft 
staan. De corona lijnen/pijlen op de rotonde worden verwijderd. Wanneer het niet 
past, dan worden de plantenbakken niet opnieuw geplaatst en worden allen lijnen 
van de rotonde verwijderd. 



 

 
Zodra de uitbreiding van de terrassen afloopt en teruggaan naar een definitieve 
situatie zal de kop van de Brink weer in gebruik worden genomen door de markt. 
Dan moeten de bakken dus verdwijnen. 
 
* Belijning winkelgebied: 
 
Er ligt een doorgetrokken streep in het winkelgebied van de binnenstad. Deze 
lijn laten we wegslijten. Het laten weghalen van deze lijn is kostbaar en geeft 
aanslag op de stenen en de omliggende puien/ramen. De Binnenstad manager  geeft 
aan dat de lijn als positief wordt ervaren. De lijn zorgt voor duidelijke 
afbakening van het winkelgebied en hiermee voor meer doorstroming. 
 
Wanneer de lijnen bijna weg zijn, kunnen we alsnog overwegen de resten te laten 
verwijderen. 
 
* Markt 
 
Er zijn geen fysieke maatregelen meer bij de markt. 
 
* Terrassen 
 
Naast de bovengenoemde maatregelen heeft de horeca vanwege de 1,5 meter afstand 
toestemming gekregen voor uitbreiding van de terrassen, ook hier zijn op sommige 
plekken fysieke maatregelen voor getroffen en staan er nog een aantal hekken. Er 
loopt momenteel apart een traject waar dit in wordt meegenomen. Dit is dus geen 
onderdeel van deze raadsmededeling.  
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